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Fotbalový srpen

Dne 10. srpna se uskutečnily 
Chotovinské slavnosti, které při-
lákaly místní obyvatele i návštěv-
níky ze širokého okolí. Akce na-
bídla pestrý program pro všechny
věkové kategorie.
Odpoledne začalo ve 14 hodin 
vystoupením kapely Loštická 
Veselka, která svým tradičním
repertoárem přilákala milovníky 
dechové hudby. Na hřišti zazně-
ly oblíbené melodie, které vytvo-
řily příjemné prostředí pro tanec
i poslech. Loštická Veselka, zná-

Chotovinské slavnosti 2024
má festivalem "Pod Loštickým
nebem", svým vystoupením vy-
tvořila skvělou náladu a přispě-
la k velmi příjemnému zážitku
z celého odpoledne.
V 16 hodin rozproudila atmosfé-
ru bubenická show WildSticks. 
Tato skupina, známá svou ener-
gií a originalitou, předvedla divá-
kům nezapomenutelné vystoupe-
ní, které zahrnovalo hru nejen na
bubny, ale i na neobvyklé nástro-

je, jako jsou sudy nebo popelnice.
Následný bubenický workshop
přilákal mnoho zájemců, kteří si 
mohli sami vyzkoušet bubnová-
ní a naučit se základní techniky.
Večerní program začal v 18 hodin
bohatou tombolou. Ve 20 hodin 
následovalo vystoupení rockové 
kapely Tlustá Berta z Jindřicho-
va Hradce, která působí na hu-
dební scéně již více než 30 let. 
Jejich energické představení, pl-
né ohně a světelných efektů, při-
neslo jedinečný zážitek.
Závěr slavností patřil kapele La 
Sklerosa, která od 22 hodin až 
do pozdních nočních hodin ba-
vila publikum známými hity svě-
tových i českých kapel. Jejich vý-
kon vytvořil skvělou zábavu a při-
spěl k nezapomenutelnému zá-
věru večera.

Prostranství před kostelem se 
stalo rájem pro děti. Měly mož-
nost se zapojit do různých díl-
niček, soutěží, vyzkoušet si stří-
lení ze vzduchovky, skákací hrad
nebo si prohlédnout hasičskou 
techniku. K dispozici byla také Zuzana Sumerauerová

kuželna, kde si návštěvníci moh-
li zdarma zakoulet a zdokonalit 
své dovednosti. Celý den byl zpes-
třen stylovým fotokoutkem a vý-
borným občerstvením, které za-
hrnovalo širokou nabídku jídel
a nápojů.
Chotovinské slavnosti 2024 se 
opět ukázaly jako akce, která do-
káže přilákat široké spektrum 
návštěvníků, a nabídnout jim od-
poledne plné zábavy, hudby a 
společných zážitků. Už teď se tě-
šíme na příští ročník, který jistě 
přinese další skvělé momenty
a vzpomínky.
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Ze zasedání Zastupitelstva obce Chotoviny
Zápis a usnesení z 10. zasedání konaného dne 22. srpna 2024 od 19 hodin
v zasedací místnosti Obecního úřadu v Chotovinách

/pokračování na str. 4/

9/2024

Přítomni: p. Filip, p. Hrstka,
p. Jordák, Ing. Junová, p. Moos, 
PaedDr. Němec, p. Pěkný, 
Mgr. Pražák, Mgr. Sochůrková, 
Mgr. Turek, Mgr. Vítovcová, 
Omluveni: Mgr. Bětíková,
Mgr. Mendel, p. Otradovcová, 
MgA. Volfová
Ověřovatelé: p. Filip, p. Pěkný
Zapisovatel: Ing. Málková
Zahájení: v 19:00 hodin
Program:
1. Kontrola usnesení,
    informace starosty
2. Rozpočtová opatření
    provedená radou obce
3. Rozpočtové opatření
    č. 12/2024
4. Směrnice pro nakládání
    s osobními údaji pro obec
5. Zpráva finančního výboru
6. Zpráva kontrolního výboru
7. Dohoda o provedení práce 
    s panem Josefem Hrstkou
8. Diskuse
Jednání zahájil pan starosta 
Mgr. Zdeněk Turek. Přivítal pří-
tomné a konstatoval, že zastu-
pitelstvo bylo řádně svoláno a je 
usnášení schopné. Přítomna je 
nadpoloviční většina zastupite-
lů. Pan starosta navrhuje, aby 
se dnešní jednání řídilo uvede-
ným programem č. 1 – 8. V prů-
běhu týdne byly předloženy zprá-
vy ze 4. a 5. zasedání kontrolní-
ho výboru, pan starosta navrhl
z důvodu nutnosti prostudování 
podkladů zařazení těchto bodů
až do příštího zasedání zastupi-
telstva a nechal o zařazení těchto
bodů hlasovat. 

Souhlasí 2, proti je 7, zdržel se 2.
Pan starosta nechal hlasovat o 
přijetí původního programu, te-
dy bodů 1 – 8. 
Souhlasí 11, je proti 0, zdržel se 0.
Program byl schválen.
Pan starosta navrhuje, aby dis-
kuse a hlasování probíhalo ke 
každému bodu zvlášť.
Hlasování: Souhlasí 11, je proti 0,
zdržel se 0.
Zapisovatelkou pan starosta po-
věřuje Ing. Petru Málkovou.
Ověřovateli zápisu pro 10. zase-
dání Zastupitelstva obce Choto-
viny pan starosta pověřuje pana 
Filipa a pana Pěkného.
1. Kontrola usnesení, informa-
ce starosty – zápis a usnesení
z 9. zasedání Zastupitelstva obce
Chotoviny byl ověřen PaedDr.
Němcem a p. Otradovcovou. Do 
zápisů bylo možno nahlédnout 
na obecním úřadě. Proti zápisu 
a usnesení nebyly vzneseny ná-
mitky, a jsou proto považovány 
za schválené.
Pan starosta seznámil přítomné 
s plněním úkolů z minulých za-
sedání a poskytl tyto informace:                                    
   RO objednala u společnosti 
VRV zpracování projektové doku-
mentace pro provádění stavby 
„Vodárenská soustava Chotovin-
sko“. Dokumentace je nutná pro
vyhlášení výběrového řízení na 
tuto stavbu. 
   RO schválila finanční dar
10 000,- Kč Spolku přátel školy 
Chotoviny na pořádání Dne dětí.  
    RO schválila pro dobrovolné 
hasiče z Červeného Záhoří finan-

ční příspěvek ve výši 10 000,- Kč
na uspořádání hasičské soutěže 
pro dětí. Soutěž se uskuteční v
v sobotu 24. 8. 2024.
   RO schválila dodatek č. 1 ke 
Smlouvě o výkonu činnosti od-
borného lesního hospodáře me-
zi obcí Chotoviny a panem Jaro-
slavem Benešem.
    RO schválila uložení 10 milio-
nů korun na termínovaný vklad.
(ČSOB, doba 3 měsíce, úrok 3,85%) 
    RO projednala žádost o příspě-
vek na činnost POŠTY PARTNER.
RO požádala předložit přehled 
hospodaření pošty za rok 2023.
   RO schválila instalaci dvou 
dopravních zrcadel v lokalitě
Na Zahrádkách.
    RO potvrdila zájem o odkou-
pení pozemků p. č. 86/2(celý)
v k.ú. Chotoviny, p. č. 141/12 
(celý, případně část) a p. č. 141/
14 (celý), oba v k.ú. Červené 
Záhoří. 
   RO schválila návrh paní ře-
ditelky na stanovení výše úplaty 
za zájmové vzdělávání ve školní 
družině a ve školním klubu pro 
školní rok 2024/2025.  
    RO schválila přerušení provo-
zu mateřské školy od 1. 7. 2024 
do 9. 8. 2024.  
    RO schválila návrh paní ředi-
telky Mgr. Martiny Sochůrkové 
na stanovení výše úplaty za vzdě-
lávání v mateřské škole pro rok 
2024/2025 ve výši 400,- Kč/ měs.
   RO schválila nabídku pana 
Čiháka na zajištění venkovního
občerstvení o Chotovinských slav-
nostech 2024.

    RO schválila smlouvu o pro-
vádění konzultační a poraden-
ské činnosti mezi obcí Choto-
viny a Ing. Zdenkou Sosnovou. 
Předmětem smlouvy je činnost 
odborného zástupce pro provo-
zování vodovodu a kanalizace. 
   RO schválila smlouvu o po-
skytnutí dotace SDO/OEZI/1313/
24 mezi Jihočeským krajem a 
obcí Chotoviny. Dotace ve výši 
1 000 000,- Kč je určena na akci 
„Optimalizace doby dozvuku 
sportovní haly“. 
    RO schválila udělení plné mo-
ci JUDr. Luboši Průšovi a znění 
předžalobních výzev k náhradě 
škody určených pro Centrum pro
regionální rozvoje ČR a společ-
nost AGROTEC a.s. 
    RO schválila směrnici pro na-
kládání s osobními údaji. 
    RO schválila příspěvek 5000,-
Kč Ochraně fauny ČR o.p.s. a 
5000,- Kč Kaňce o.p.s., 
    RO schválila ukončení smlou-
vy o výpůjčce s panem Jiřím 
Krejčím a schválila záměr výpůj-
čky nebytových prostor v kultur-
ním zařízení pro paní Vendulu 
Krejčovou.
    RO schválila Dodatek č. 1 ke 
Smlouvě o zemědělském pach-
tu ze dne 21. 8. 2015. (Smlouva 
mezi obcí Chotoviny a FARMOU 
LACHOUT s.r.o.)    
   RO schválila Dodatek č. 1 k 
pachtovní smlouvě ze dne 8. 10. 
2014, uzavřené mezi obcí Cho-
toviny a Zemědělským obchod-
ním družstvem Moraveč u Cho-
tovin.

CH O T O V N SI K É S SO 0L T 2A I 4V N 2
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Mgr. Zdeněk Turek

Za Oú Chotoviny Ing. Petra Málková

STŘÍPKY Z OBCE

9/2024

   Na konci srpna byly dokončeny práce na vylepše-
ní akustických podmínek ve sportovní hale („Opti-
malizace doby dozvuku sportovní haly“).   

   RO schválila dodatek č. 1 ke smlouvě o země-
dělském pachtu ze dne 21. 8. 2015 mezi obcí Choto-
viny a Farmou Lachout s.r.o.    
   RO schválila dodatek č. 1 k pachtovní smlouvě ze 
dne 8. 10. 2014 mezi Obcí Chotoviny a Zemědělským
obchodním družstvem Moraveč u Chotovin.   
   RO schválila záměr zemědělského pachtu po-
zemků. Záměr je k dispozici na úřední desce obce 
Chotoviny. Nabídky mohou zájemci podávat do
16. září 2024 do 17.00 hodin.
   RO schválila podpořit akci „Loučení s létem“, která
se uskuteční 7. 9. 2024 v Řevnově částkou 5 000,-Kč.  
   RO schválila zadávací dokumentaci na opravu 
místní komunikace v ulici Pod Lesem. 
   Obec podala žádost o dotaci na nákup komunální 
techniky z programu MAS Krajina srdce. Žádáme
o víceúčelový traktůrek.
   RO schválila smlouvu o dílo mezi obcí Chotoviny
a Lukášem Hlubockým na vypracování projektové 
dokumentace chodníku v části ulice Táborská
– naproti zdravotnímu středisku.
   RO schválila smlouvu o nájmu prostor se společ-
ností PPL CZ s. r. o. pro umístění boxů na doručo-
vání a odesílání zásilek. Boxy budou umístěny ve 
středu obce u kulturního domu.
   RO schválila pořízení změny č. 2 územního plánu 
Chotoviny, určila jako pořizovatele změny č. 2 plat-
ného územního plánu obce Chotoviny Městský úřad 
Tábor, odbor územního rozvoje a jako člena zastu-
pitelstva obce spolupracujícího s pořizovatelem 
jmenovala pana Jana Jordáka, místostarostu obce.

  RO byla informována o schůzce vedení obce
s biskupem českobudějovické diecéze Mons. 
Vlastimilem Kročilem. Jednali jsme o řešení hava-
rijního stavu církevního majetku v Chotovinách.  
Pan biskup přislíbil, že se bude církev stavem svého 
majetku v Chotovinách zabývat a nejpozději do tří 
měsíců vyrozumí obec o jejich dalším postupu.  
  V srpnu byla instalována čistírna odpadních vod 
pro kulturní zařízení v Řevnově. 
  RO projednala možnost navýšení daně z nemo-
vitosti od roku 2025. Vzhledem k tomu, že Vláda ČR 
od roku 2024 daň z nemovitosti již navýšila, rada 
obce nesouhlasí s dalším růstem.    
  Výběrové řízení na opravu místní komunikace
v ulici Pod Lesem vyhrála firma STRABAG Silnice a.s. 
s nabídkovou cenou 1 994 552,– Kč bez DPH. Opra-
vovat se začne po 20. září.

   Na konci srpna zahájila Správa a údržba silnic Jiho-
českého kraje výstavbu nového mostu v Lidero-
vicích. 

Ořezy   !!! Obecní úřad Chotoviny, silniční správní úřad žádá 

obyvatele Chotovin, aby v měsíci září odstranili či ořezali zeleň na 
svých pozemcích, která ohrožuje bezpečnost provozu na míst-
ních komunikacích. Nejen tu, která zasahuje na komunikaci, ale
i tu, která brání výhledu či přehlednosti. Vlastníkům, kteří tak 
neučiní, bude zaslána výzva, a pokud ani na základě výzvy nedojde
k nápravě, bude zeleň na jejich náklady odstraněna. Dále upozor-
ňujeme, že obec odstraní veškerou takto nevyhovující zeleň z po-
zemků komunikací patřících obci !!!

Odpady  Upozorňujeme občany, že ukládání jakýchkoli od-
padů, tedy i trávy, větví či ovoce mimo vyhrazená místa, je v pod-
statě založením černé skládky, tedy přestupkem proti právním před-
pisům. Děje se tak bohužel na veřejných prostranstvích někte-
rých osad i podél vedlejších cest. Dále bychom rádi požádali ty, 
kdo využívají služeb obecní větvárny, aby ořezané větve na větvár-
nu neukládali v igelitových pytlích a taškách a vždy je vysypaly. 
Plasty a igelitové obaly na větvárnu nepatří, stejně jako tráva a 
shnilé ovoce, které můžete odvést o 50 m dále na kompostárnu. 
Upozorňujeme, že prostor sběrného dvora a jeho okolí je moni-
torován kamerovým systémem.

Chlor ve vodě   V poslední době se Vám může zdát voda 

z obecního vodovodu „přechlorovaná“. Ujišťujeme Vás, že tomu 
tak není. Koncentrace chloru v pitné vodě je normou stanovena na
max. hodnotu 0,3 mg/l, ideálně v rozmezí 0,1 - 0,3 mg/l. Nyní se
jeho hodnota na odtoku z vodojemu pohybuje mezi 0,15 - 0,2 mg/l,
v síti pak s ohledem na odběr a vzdálenost od vodojemu pod 
hodnotou 0,1 mg/l. Množství chloru se tedy pohybuje spíše při 
spodní stanovené hranici. Máme zde sice mírný nárůst oproti 
chladnějším měsícům, ale chlorování na této úrovni je nezbytné 
pro zabránění tvorby bakterií a zároveň pro další procesy čištění 
vody, zejména pak pro odstraňování železa a manganu.

Most v Liderovicích   Od poloviny srpna do poloviny 
prosince letošního roku je uzavřena silnice přes Liderovice z dů-
vodu výstavby nového mostu u Návesního rybníka. Objízdná trasa
je vedena přes Košín, Nasavrky a Radimovice u Tábora. Průchod 
pro pěší je umožněn po provizorně zbudované lávce vedle probí-
hající stavby. Autobusová zastávka Liderovice je po dobu uzavírky
zrušena, náhradní zastávkou je zastávka Chotoviny – Lapáček.

Stavba byla realizována za dotační podporyStavba byla realizována za dotační podpory
Jihočeského kraje z programuJihočeského kraje z programu

„Podpora sportovní infrastruktury“„Podpora sportovní infrastruktury“

Stavba byla realizována za dotační podpory
Jihočeského kraje z programu

„Podpora sportovní infrastruktury“
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/pokračování ze str. 2/
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    RO schválila záměr zemědělského pachtu 
pozemků. 
    RO schválila podpořit akci „Loučení s lé-
tem“, která se uskuteční 7. 9. 2024 v Řevno-
vě částkou 5 000,- Kč.  
    RO vzala na vědomí informaci ČIŽP o ob-
vinění z přestupku vypouštění nadlimitně 
znečistěné vody z ČOV a schvaluje propla-
cení pokuty 60 000,- Kč.  
   RO schválila zadávací dokumentaci na
akci „Oprava místních komunikací v Choto-
vinách – ulice Pod Lesem. 
    RO schválila podání žádosti o dotaci na 
nákup komunální techniky z programu 
MAS Krajina srdce. 
    RO schválila Smlouvu o dílo mezi obcí 
Chotoviny a Lukášem Hlubockým na zpra-
cování projektové dokumentace chodníku
v části ulice Táborská (proti zdravotnímu 
středisku).
    RO schválila Smlouvu o nájmu prostor 
pro umístění parcelboxů mezi obcí Choto-
viny a PPL CZ s.r.o., IČO 251 94 798.
    RO vyslovila souhlas se zastavením exe-
kucí - č.j. 117 EX 815/12-26 a  č.j. 117 EX 
3717/ 11-71.
   RO schválila pořízení změny č. 2 územ-
ního plánu Chotoviny, určila jako pořizova-
tele změny č. 2 platného územního plánu 
obce Chotoviny Městský úřad Tábor, odbor 
územního rozvoje a jako člena zastupitelstva
obce spolupracujícího s pořizovatelem jme-
novala pana Jana Jordáka, místostarostu 
obce.
   RO byla informována o schůzce s bisku-
pem panem Kročilem. Jednali jsme o řešení 
havarijního stavu církevního majetku v Cho-
tovinách. Pan biskup přislíbil, že se bude 
církev majetkem v Chotovinách zabývat a nej-
později do 3 měsíců vyrozumí obec o jejich 
postupu. (Opravy, dar obci, prodej…..). 
   RO schválila realizaci ČOV pro kulturní 
zařízení v Řevnově.
    RO projednala možnost navýšení daně z
nemovitosti od roku 2025. RO v současné 
době (po navýšení daně z nemovitosti stá-
tem) nesouhlasí s navyšováním daně z 
nemovitosti.    

    RO projednala uložení financí z končícího
termínovaného vkladu. Vzhledem k tomu, 
že v současné době jsou na termínovaných 
vkladech úroky nižší než úrok na spořicím 
účtu obce, neschvaluje RO uzavírat další ter-
mínovaný vklad. Peníze zůstanou na spoři-
cím účtu.
    RO schválila zájezd do Buchlovic dne
29. 9. 2024. 
Informace o stavebních pracích:

Dokončena obnova kanalizace a vodovo-
du v ulici Pod Lesem
Dokončena oprava střechy prádelny na 
Polánce
Instalována ČOV pro kulturní zařízení v 
Řevnově
Probíhají práce ve sportovní hale – opti-
malizace doby dozvuku
Zbývá dokončit opravu povrchu komuni-
kace v ulici Pod Lesem – září 2024

Ing. Junová se dotazovala na konkrétní po-
stup pro podání žádosti o změnu územního 
plánu. Paní Málkovou byl podrobněji vy-
světlen postup domluvy s odborem rozvoje 
i materiály, které byly podány společně s žá-
dostí.
Mgr. Vítovcová upozorňovala na postup
schválení uložení peněz na termínovaný vklad,
poukazuje na rozpor se starou směrnicí obce
a vznáší dotaz, zda k tomu je rada oprávně-
na a zda si vedení obce tento postup prově-
řilo. Pan starosta reagoval tak, že ano, po-
stup si nechal prověřit a toto rozhodnutí je v 
pravomoci obce, zároveň podotkl, že si není 
vědom žádné směrnice, která by toto upra-
vovala.
Dále Ing. Junová reagovala na výběr JUDr. 
Průši jako právního zástupce pro žalobní 
výzvy proti CRR ČR a spol. AGROTEC a.s. 
přes to, že se v minulosti dopustil právního 
pochybení v této věci. Pan starosta vysvět-
lil, že pan Průša pochybení uznal a rada 
obce ho považuje nadále za důvěryhodného 
právníka.
Usnesení č. 171/2024/Z10
Zastupitelstvo obce bere na vědomí Zápis a 
usnesení z 9. zasedání zastupitelstva obce 
ze dne 23. května 2024 a informace starosty
o činnosti obce.
Výsledek hlasování: Pro 11, proti 0, zdržel se 0.
Usnesení bylo přijato.

2. Rozpočtová opatření provedená radou 
obce – rozpočtová opatření č. 7/2024, č. 
8/2024, č. 9/2024, č. 10/2024 a č. 11/2024 
provedená RO Chotoviny jsou nedílnou sou-
částí tohoto zápisu a usnesení.
Usnesení č. 172/2024/Z10
Zastupitelstvo obce bere na vědomí roz-
počtová opatření provedená RO Chotoviny 
č. 7/2024, č. 8/2024, č. 9/2024, č. 10/2024 
a č. 11/2024.
Výsledek hlasování: Pro 9, proti 0, zdržel se 2.
Usnesení bylo přijato.

3. Rozpočtové opatření č. 12/2024
V návrhu rozpočtového opatření jsou na-
výšeny finance na opravy komunikací o
1 800 000 Kč. Naopak jsou zde sníženy 
finance na opravy školy o 900 000 Kč z dů-
vodu posunu plánovaných staveb do násle-
dujícího roku a tyto finance jsou přesunuty 
do položky oprav vodovodní sítě.
Usnesení č. 173/2024/Z10
Zastupitelstvo obce Chotoviny schvaluje roz-
počtové opatření č. 12/2024 jehož návrh je 
nedílnou součástí tohoto zápisu a usnesení.
Výsledek hlasování: Pro 9 , proti 0, zdržel se 2.
Usnesení bylo přijato.

4. Směrnice pro nakládání s osobními 
údaji pro obec – zastupitelstvu obce byla 
předložena ke schválení směrnice pro na-
kládání s osobními údaji pro obec vyhoto-
vená SMS SLUŽBY s.r.o. stanovující vnitřní 
pravidla obce Chotoviny pro zajištění ochra-
ny osobních údajů a plnění s tím spojených
zákonných povinností.
Mgr. Vítovcová upozorňuje na nedostatky 
směrnice, kde jsou uvedeny různé možno-
sti řešení a není vytvořena přesně pro obec 
Chotoviny. Obává se, že pokud bude schvá-
lena v této podobě, tak budou třeba další 
úpravy a další vnitřní směrnice. Celý doku-
ment by se dal více zjednodušit, tak aby vy-
hovoval více naší obci. Pan starosta s při-
pomínkou souhlasí.
Usnesení č. 174/2024/Z10
Zastupitelstvo obce Chotoviny odkládá schvá-
lení směrnice na příští zasedání a doporu-
čuje připravit její zjednodušení.
Výsledek hlasování: Pro 11, proti 0, zdržel se 0.
Usnesení bylo přijato.

/pokračování na str. 5/

Vážení občané,
rádi bychom vás informovali o nadcházejí-
cích volbách do Zastupitelstva Jihočeského 
kraje, které se uskuteční ve dnech

20. a 21. září 2024.

Prezident republiky určil tyto dny pro konání
voleb, a my vám nyní přinášíme podrobnosti.

Otevírací doba volebních místností:
Pátek 20. září 2024: 14:00 – 22:00 hodin

Sobota 21. září 2024: 8:00 – 14:00 hodin
Volební místnosti budou umístěny v příze-
mí nové budovy ZŠ v Chotovinách a budově 
osadního výboru v Jeníčkově Lhotě. V základ-
ní škole budou volit občané všech vesnic na-

ší obce, kromě Jeníčkovy a Broučkovy Lhoty.
Ti budou volit v budově osadního výboru
v Jeníčkově Lhotě.
Občané, kteří mají zájem volit, ale nemohou 
se do volebních místností ze závažných, zej-
ména zdravotních důvodů, dostavit osobně,

Informace o nadcházejících volbách do Zastupitelstva Jihočeského kraje

Zuzana Sumerauerová

na požádání navštíví volební komisaři s pře-
nosnou volební schránkou.
Volební lístky budou distribuovány do va-
šich poštovních schránek nejpozději tři dny 
před zahájením voleb. Pokud byste však 
lístky zapomněli nebo ztratili, nové vám bu-
dou vydány přímo ve volební místnosti.
Připomínáme, že volit může každý občan 
České republiky, který dosáhl věku 18 let 
nejpozději druhý den voleb a má trvalé 
bydliště v obci, která spadá do územního 
obvodu Jihočeského kraje. Pro účast ve 
volbách je nutné prokázat svou totožnost
platným občanským průkazem nebo cestov-
ním dokladem.
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/dokončení ze str. 4/
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5. Zpráva finančního výboru – Zastupitelé 
obdrželi Zápis z jednání Finančního výboru 
obce Chotoviny ze dne 19. 6. 2024.
Usnesení č. 175/2024/Z10
Zastupitelstvo obce bere na vědomí Zápis z 
jednání Finančního výboru obce Chotoviny 
ze dne 19. 6. 2024.
Výsledek hlasování: Pro 10, proti 0 zdržel se 1.
Usnesení bylo přijato.
6. Zpráva kontrolního výboru – Zastupitelé 
obdrželi Zprávu o činnosti Kontrolního vý-
boru obce Chotoviny v roce 2023 ze dne
30. 6. 2024.
Usnesení č. 176/2024/Z10
Zastupitelstvo obce bere na vědomí Zprávu 
o činnosti Kontrolního výboru obce Choto-
viny.
Výsledek hlasování: Pro 11, proti 0 zdržel se 0.
Usnesení bylo přijato.
7. Dohoda o provedení práce Josef Hrstka
– vzhledem ke skutečnosti, že pan Josef 
Hrstka je členem Rady obce Chotoviny, je 
nutné dle zák. č. 128/2000 Sb., o obcích, ve 

znění pozdějších předpisů (dále také jako 
„zákon o obcích“) schválení Dohody o pro-
vedení práce mezi Josefem Hrstkou a obcí 
Chotoviny zastupitelstvem obce. Předmětem
Dohody o provedení práce je pohotovost v 
Jednotce sboru dobrovolných hasičů JPO III.
Usnesení č. 177/2024/Z10
Zastupitelstvo obce Chotoviny schvaluje Do-
hodu o provedení práce (s panem Josefem 
Hrstkou ml.) mezi Josefem Hrstkou a obcí 
Chotoviny na období od 23. 8. 2024 do
31. 12. 2024.
Výsledek hlasování: Pro 10, proti 0 zdržel se 1. 
Usnesení bylo přijato.
8. Diskuse.
Pan K. se dotazoval na probíhající stavební 
akci v Liderovicích, upozorňuje na nedosta-
tečnou informovanost ze strany obce o plá-
nované uzavírce, navrhuje uveřejňovat na 
úřední desce kromě názvu jednotlivých do-
kumentů i lokality, kterých se týkají a po-
případě vyvěsit tyto informace na obecní 
vývěsku dané osady. Pan starosta sdělil, že 
informace byla uvedena jak na úřední desce,

tak na internetu a v obecním rozhlase, záro- 
veň přislíbil, že pro příští akce se pokusí-
me mino výše zmíněné prostředky, rozšířit
informaci i na obecní vývěsky v místě stavby.
Ing. Junová se dotazovala na průběh jedná-
ní o věži na posílení telefonních signálů. 
Bylo jí sděleno, že obec požadovala doplně-
ní záměru o napojení věže na optickou síť, 
kterou považuje v dnešní době za nutnost
a čeká na vyjádření investora.
Pan starosta na základě dotazu ještě podrob-
něji vysvětlit náplň schůzky na biskupství
v Českých Budějovicích a proběhla diskuse 
o velmi špatném stavu církevních staveb
v obci.
Pan K. se dotazoval na sečení veřejných pro-
stranství, které jsou umístěny na soukromých
pozemcích v Liderovicích. Pan starosta mu 
vysvětlil, že veřejná prostranství sečeme na 
celém území obce, když se někdy jedná o po-
zemky v soukromém vlastnictví.
Pan starosta ukončil zasedání zastupitelstva
v 19:50 hodin.

Zapisovatelka: Ing. Petra Málková

Množství vyprodukovaných odpadů za rok 2023
je následující (údaje z ročního hlášení):

Plasty                                      25,02 t
Papír a lepenka                               36,71 t
Sklo                                        36,03 t
Nápojový karton                               1,28 t
Kovy                                       22,03 t
Oděvy                                       4,84 t
Dřevo                                       54,27 t
Jedlé oleje a tuky                               1,51 t
Pneumatiky                                   6,24 t
Stavební materiály                            162,34 t
Objemný odpad                               98,56 t
Směsný komunální odpad (popelnice)            339,64 t
Izolační materiály                               1,97 t
Biologicky nerozložitelný odpad (hřbitov)            2,78 t
Biologicky rozložitelný odpad                    90,00 t
Shrabky z česlí (z ČOV)                          6,18 t
Nebezpečný odpad                             5,69 t

Elektroodpady jsou odevzdávány kolektivním systémům Asekol, 
Elektrowin a Ekolamp v rámci zpětného odběru. Těmto kolektivním 
systémům se za likvidaci neplatí, naopak obec dostává příspěvek 
za množství vytříděného a odevzdaného odpadu.
VÝDAJE na provoz obecního systému odpadového hospodářství

Celkové náklady                        4.383.868,– Kč
z toho:  tříděný sběr                       639.168,– Kč

papír            178.962,– Kč
plasty            266.421,– Kč
sklo              58.649,– Kč
nápoj.kartony       29.567,– Kč
kovy              33.286,– Kč
dřevo             72.283,– Kč

biolog. rozlož. odpady (od občanů)            99.704,– Kč
nebezpečné odpady                        69.478,– Kč
objemné odpady                         521.351,– Kč
směsný komunální odpad                 2.021.141,– Kč
stavební odpad                          259.142,– Kč
úklid veřejného prostranství, tzv. littering       60.000,– Kč
černé skládky                              6.727,– Kč
jedlé oleje a tuky                           2.299,– Kč
ostatní odpady                           155.849,– Kč

ODPADOVÉ HOSPODÁŘSTVÍ  – množstevní a finanční přehled za rok 2023

V pokračování informací o odpadovém hospodářství loňského roku se budeme zabývat množstvím vyprodukovaného
odpadu a finanční stránkou této oblasti. Další specifické náklady

náklady na provoz sběrného dvora           440.856,– Kč
ostatní nálady na provoz tříděného odpadu      83.938,– Kč
údržba veřejné zeleně                      43.753,– Kč
informování veřejnosti/propagace             10.000,– Kč
administrativa odpad.hospodářství obce       153.000,– Kč

(Náklady na celé tisícikoruny jsou odhady.)

PŘÍJMY od občanů, firem a EKO-KOM, a.s.
Příjmy celkem                          1.441.301,– Kč

z toho:
místní poplatek od občanů (včetně rekreantů) 1.369.422,– Kč
výnosy z prodeje druhotných surovin a textilu    36.300,– Kč
platby za zpětný odběr elektrozařízení          35.579,– Kč
příjem od EKO-KOM, a.s. (tříděný sběr)       301.406,– Kč

Místní poplatek za obecní systém odpadového hospodářství v
roce 2023 činil 650,– Kč na jednoho trvale hlášeného občana nebo 
na vlastnictví jedné nemovitosti zahrnující byt, rodinný dům nebo 
stavbu pro rodinnou rekreaci, ve které není přihlášena žádná fyzická
osoba a která je umístěna na území obce.
Z tohoto přehledu je patrné, že výdaje za odpadové hospodářství 
více jak trojnásobně převyšují příjmy. Místní poplatek pro občany
a vlastníky nemovitostí je vypočítáván pouze z výdajů na vývoz 
popelnic, všechny ostatní výdaje platí obec. Využití stanovišť na tří-
děný odpad, sběrného dvora, kompostárny a větvárny mají všichni 
naši obyvatelé zdarma. Přesto se v popelnicích častokrát objevují 
odpady, které by šlo ještě vytřídit a dosáhnout tak většího množství
tříděných odpadů oproti odpadům vyvezeným na skládku. Zákon
č. 541/2020 Sb., o odpadech, stanovuje obcím od r. 2025 zvýšit 
úroveň přípravy k opětovnému použití a úroveň recyklace komu-
nálních odpadů nejméně na 55 % celkové hmotnosti vyproduko-
vaných komunálních odpadů. H. Heřmánková

PROVOZ RESTAURACE a UBYTOVÁNÍ

EDENPřijme pomocnou pracovní sílu

Táborská 42, restaurace Eden
Bližší informace na provozu:
/na jakýkoliv pracovní úvazek/
do kuchyně a na úklid

KONTAKT: 774 410 048
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Martina Sochůrková

V pondělí 2. září byl zahájen
školní rok 2024/2025. V tomto roce bude
mateřskou školu navštěvovat 90 dětí a 
do základní školy bude chodit 226 žáků. 
Pro další čtyři žáky jsme sice kmenovou 
školou, ale svou povinnou školní docház-
ku si tito žáci budou plnit v zahraničí.

Nový školní rok je vždy pro děti, rodiče
i učitele novým začátkem, který s sebou 
nese mnoho úkolů, plánů i výzev. Budu 
ráda, když navážeme na to, co se v minu-
lých letech osvědčilo, zároveň bych ale 
chtěla, aby se naše škola rozvíjela a i na-
dále poskytovala kvalitní vzdělávání, kte-
ré zahrnuje nejen osvojování nových zna-
lostí, ale cílí také na rozvoj kreativity, kri-
tického myšlení a prohlubování sociálních
dovedností. 

Přeji všem dětem a kolegům, aby v le-
tošním školním roce byla naše škola pro 
všechny místem bezpečným, plným vzá-
jemného respektu a porozumění.

Organizace školního
roku 2024/2025

Prvňáčky fotografoval Ondřej Maňák

1. B

1. A

Vyučování bylo zahájeno v pondělí 
2. září 2024. Vysvědčení s hodno-
cením za první pololetí bude žákům 
předáno ve čtvrtek 30. ledna 2025. 
Vysvědčení s hodnocením za druhé 
pololetí bude žákům předáno v pátek
27. června 2025.

podzimní prázdniny

v úterý 29. října
a ve středu 30. října 2024

vánoční prázdniny

od pondělí 23. prosince 2024
do pátku 3. ledna 2025

pololetní prázdniny

v pátek 31. ledna 2025

jarní prázdniny

od pondělí 10. března 2025
do neděle 16. března 2025

velikonoční prázdniny

ve čtvrtek 17. dubna 2025

hlavní prázdniny

od soboty 28. června
do neděle 31. srpna 2025

TŘÍDNÍ SCHŮZKY A KONZULTACE 
O PROSPĚCHU A CHOVÁNÍ ZŠ

třídní schůzka pouze pro 1. ročníky:
ve čtvrtek 5. září 2024 od 16.00 hod.

třídní schůzky:
ve čtvrtek 26. září 2024 od 16.30 hod.

třídní schůzky a konzultace
o prospěchu a chování:

v úterý 19. listopadu 2024
a ve čtvrtek 21. listopadu 2024

vždy od 16.30 hodin do 18.00 hodin
třídní schůzky a konzultace

o prospěchu a chování:
v úterý 15. dubna 2025

a v úterý 22. dubna 2025
vždy od 16.30 do 18.00 hodin

schůzka s rodiči budoucích prvňáků: 
ve středu 4. června 2025

od 17.00 hodin

PEDAGOGICKÉ RADY ZŠ

2. září 2024 od 10.00 hodin

19. listopadu 2024 od 15.15 hodin

15. dubna 2025 od 15.15 hodin

20. ledna 2025 od 15.15 hodin

23. června 2025 od 13.30 hodin

PEDAGOGICKÉ RADY MŠ

27. srpna 2024 od 13.00 hodin

21. ledna 2025 od 16.00 hodin

23. června 2025 od 16.00 hodin



LISTY CHOTOVINSKA 79/2024

Letos se uskutečnil již čtvrtý 
ročník příměstského kempu, ten- 

tokrát na téma „Letní jógovánky“.
Týden plný pohybu, kreativity a
relaxace přinesl dětem nejen no-
vé zkušenosti, ale také spoustu 
radosti a zábavy. Skvělým záze-
mím byla školní družina.

První den se děti seznámily s 
různými styly jógy, s jógovými 
kartami, naučily se základní po-
zice, které jim pomohly uvolnit 
tělo i mysl. Děti se učily prostřed-
nictvím her a zábavných aktivit,
jako je například „Jóga se zvířátky“.
V krásném prostředí lesa napo-
dobovaly pohyby zvířat a zároveň
trénovaly své tělo na čerstvém 
vzduchu.

Úterý bylo věnováno dynami-
ckým aktivitám na sále KD. Děti 
si zahrály různé pohybové hry, 
tancovaly s barevnými stužkami, 
stavěly si překážkové dráhy po-
mocí cvičebních a masážních po-
můcek. Odpoledne s radostí po-
kreslily křídou nádvoří školy růz-
nými motivy spojené s pohybem 
a přírodou.

Ve středu strávily děti příjemný 
den na zahradě, kde ochutnávaly 
různé druhy ovoce nebo rozpozná-
valy byliny. Vyzkoušely si různé
druhy relaxace a díky velmi teplé-
mu počasí se děti osvěžily v ba-
zénu a užily si tak vodní radován-
ky.

Čtvrtek patřil jógové abecedě. 
Při procházce naší obcí, si děti 
všímaly různého označení nebo 
nápisů a podle karet jógové abe-
cedy předváděly pozice písmen.      

Martin Stiebler
a Jana Anaya

LVVZ 
pro žáky II. stupně se uskuteční v Peci pod Sněžkou

od 25. ledna 2025 do 1. února 2025
pro žáky I. stupně se uskuteční na Monínci,

termín bude upřesněn

ZÁJEZD DO VELKÉ BRITÁNIE
pro žáky 9. třídy se uskuteční v Londýně

od 25. května do 30. května 2025

ŘEDITELSKÉ VOLNO
v pátek 2. května 2025
v pátek 9. května 2025

ZÁPIS DO MŠ 
v úterý 6. května 2025 a ve středu 7. května 2025

vždy od 14.00 do 17.00 hodin

ZÁPIS DO ZŠ 
v pátek 11. dubna 2025 od 14.00 do 18.00 hodin 

Páteční program byl opravdo-
vým vyvrcholením týdne. Děti se 
vydaly na výlet do Mitrovic na 
Ranč Šťastná hvězda, kde měly 
možnost projet se na koních a vy-
zkoušet si své dovednosti v parku-
ru při hobby horsingu. Tento den
byl plný nových zážitků a vzruše-
ní z blízkého kontaktu se zvířaty.

Stejně jako v předchozích le-
tech se kuchařky ze školní jídelny 
během celého týdne postaraly o 
zdravé a chutné svačiny a obědy, 
které děti posilnily na všechny 
aktivity. A na památku na úžasně
strávený týden připravila pro
všechny děti ABC tiskárna spe-
ciální trička, čepice a klíčenky na 
krk s motivem kempu.

Děti si odnesly nejen nové zna-
losti a dovednosti, ale také spou-
stu krásných vzpomínek na léto 
plné jógovánkových dobrodruž-
ství.

Letní jógovánky na příměstském kempu 
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BLAHOPŘEJEME JUBILANTŮM
Svá významná životní jubilea oslavili nebo v nejbliž-
ších dnech oslaví tito naši občané:

Všem jubilantům přejeme do dalších let pevné
zdraví a mnoho spokojenosti a osobní pohody.

70 let  Miroslav Šimek, Jeníčkova Lhota
7 5 let Zdeňka Kolací, Chotoviny
80 let  Marta Ryšavá, Chotoviny
 Václav Vrána, Červené Záhoří

Vojtěch
Hlubocký

Chotoviny

Nový občánek

                Srdečně blahopřejeme!

z Červeného Záhoří

manželé

Rechtorikovi

ZLATÁ SVATBA

V sobotu 24. srpna 2024 se na fotbalovém hřišti v Chotovinách 
konal dětský závod v požárním útoku, pořádaný SDH Červené Zá-
hoří. Soutěž nesla název Memoriál Josefa Pazourka a její uspořá-
dání bylo pro náš sbor jasnou volbou. Josef Pazourek byl nejen 
dlouholetým členem, ale také starostou našeho sboru dobrovol-
ných hasičů. Jeho obětavá práce a nadšení pro hasičskou činnost 
zanechaly nesmazatelnou stopu, a proto jsme se rozhodli uctít jeho 
památku právě touto soutěží, která měla zároveň podpořit mladou 
generaci hasičů.

Na soutěž se sjelo celkem 16 družstev z různých koutů okresu. 
Děti soutěžily ve třech věkových kategoriích – přípravka, mladší 
žáci a starší žáci. Již od rána panovala skvělá atmosféra, kterou
umocňovalo nejen přívětivé počasí, ale také vzájemná podpora a nad-
šení všech zúčastněných. Soutěž probíhala hladce, díky pečlivé orga-
nizaci a nasazení členů SDH Červené Záhoří.

Významnou podporu nám poskytla obec Chotoviny, které bychom
chtěli touto cestou srdečně poděkovat. Rovněž bychom rádi vyjá-
dřili vděčnost TJ Sokol Chotoviny za laskavé zapůjčení fotbalového
hřiště, kde se soutěž konala. Bez jejich pomoci by nebylo možné 
soutěž uskutečnit v takových podmínkách. Velký dík patří také man-
želům Marešovým, kteří se postarali o občerstvení a příjemné záze-
mí pro všechny účastníky i diváky. Jejich péče a pohostinnost byly 
velmi ceněny.

Na soutěžních drahách bylo možné vidět úžasné výkony mladých 
hasičů, kteří prokázali nejen dovednosti, ale také týmového ducha
a odhodlání. Ve všech kategoriích se bojovalo o medaile, přičemž 
každý tým předvedl, že má co nabídnout.

SDH Červené Záhoří uspořádal 1. ročník
dětské soutěže v požárním útoku 

- Memoriál Josefa Pazourka

Za SDH Červené Záhoří
Jitka Mísařová a Zuzana Lukešová

Po vyhlášení výsledků a předání cen se členové SDH přesunuli
do hasičského domu v Červeném Záhoří, kde jsme společně završili 
příjemné dopoledne oslavou 75. výročí založení našeho sboru. Tento
slavnostní okamžik byl nejen příležitostí k rekapitulaci historie sboru,
ale také k setkání všech, kteří jsou s SDH Červené Záhoří nějakým 
způsobem spojeni.

Celý den se nesl ve znamení přátelské atmosféry a společné radosti 
z úspěchů mladých hasičů. Jsme velmi hrdí na všechny, kteří se 
zúčastnili a pomohli při organizaci této významné události. Věříme, 
že Memoriál Josefa Pazourka se stane tradicí, která bude i nadále 
inspirovat mladou generaci k zapojení do hasičské činnosti a k udr-
žování odkazu těch, kteří pro náš sbor tolik vykonali.

Těšíme se na další ročník a doufáme, že se opět setkáme v tak 
hojném počtu a v přátelské atmosféře, která byla pro letošní ročník 
tak typická. Děkujeme všem zúčastněným a organizátorům za jejich
podporu a spolupráci.

Výsledky soutěže:Mladší žáci: 

1. místo:  SDH Červené Záhoří A 
2. místo:  SDH Smrkov 
3. místo:  SDH Mašovice 

 Starší žáci: 

1. místo:  SDH Mašovice 
2. místo:  SDH Smrkov 
3. místo:  SDH Chýnov 

Přípravka: 1. místo: SDH Slapy  2. místo: SDH Sudoměřice u Tábora
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M. Vacko

Letos se již potřinácté uskutečnil tradiční turnaj

Memoriál Václava Otradovce,

který se konal tentokrát v termínu 20. – 24. srpna.

Setkání a soupeření kvalitních čtyřčlenných družstev se již stalo 
velice oblíbeným, výborně slouží pro kvalitní přípravu na nad-
cházející sezónu, ale i pro každoroční setkání kuželkářských 
nadšenců.
Soutěží se v klasické disciplíně na 120 hodů (4 x 15 plných
+15 dorážky). Účastnický rekord v počtu týmů se letos nepo-
dařilo překonat, ale celkem 20 družstev = 80 domácích, kraj-
ských, divizních hráčů a také hráčů působících v zahraničí je 
slušná sestava. Nakonec se vše zvládlo k všeobecné spoko-
jenosti. Hlavním a největším soupeřem pro všechny pak bylo 
především veliké vedro.
Z našich zástupců se s náročnými podmínkami nejlépe vyrov-
nal tým Chotoviny B, který celkovým součtem 2186 kuželek 
obsadil třetí místo (Jelínek 506, Bystřický 615, Fořter 550, 
Makovec 515). 

Druhou pozici obsadili kuželkáři KK Lokomotivy Tábor výko-
nem 2207 (Vaňata 618, Kamiš 541, Kášek 542, Cabadaj 506.) 
Vítězství a putovní pohár vybojoval skvělým výkonem 2273 ku-
želek tým TJ Sokol Chýnov (Pavel Petrů 614, Jiří Dvořák 523, 
Petr Chval 593, Thea Petrů 557). Družstvo složené z hráčů pů-
sobících v Rakousku má svou vysokou kvalitu, ale je pěkné a 
zajímavé se s nimi porovnávat.
Samozřejmě hráči z nejlepších družstev ovládli výbornými vý-
kony i soutěž jednotlivců. Tři šestistovky jsme tu ještě neměli! 
Pavel Petrů 614, Petr Bystřický 615, Jiří Vaňata 618.
Za ženy nejlépe zahrála Blanka Mašková z Chýnova – 550 kuželek.  
Domácím hráčům se na turnaji dlouhodobě nedaří, čest oddílu 
zachránilo již zmíněným třetím místem družstvo Chotoviny B, 
čtvrté místo obsadily Chotoviny C – výkon 2181 (Bartoň, Hein, 
Hrstka, Holšan.) Určitě to bude lepší v ostré mistrovské soutěži. 
Budeme se tedy těšit a připravovat na příští ročník, a snad to již 
„cinkne“. Herně na to jistě máme, jen ty pověstné kousky...
Turnaj na úplný úvod sezóny je krásnou možností přípravy na 
následující ročník, a proto se stal již tak oblíbeným mezi kužel-
kářskou obcí. Velmi časově a organizačně náročný, ale zvládnu-
tý turnaj je dobrou vizitkou celého oddílu i propagací obce.

Parné léto, prázdniny a čas dovolených nám pomalu končí, 
přichází podzim a mistrovský kuželkářský ročník 2024 – 2025. 
Jako každoročně jsme zahájili sezónu otevřením kuželny pro veřejnost v rámci tradičních Chotovinských slavností.  
Zájem o prohlídku i koulení byl velmi potěšující. Někteří hosté byli na drahách poprvé, další této příležitosti
využívají ke zpestřujícímu zážitku a protažení těla. Třeba si díky našim slavnostem najdou cestu k nám
i během roku k aktivnímu hraní a zapojení do našeho oddílu.

3. KLM B (Třetí kuželkářská liga mužů, skupina B)
Jak všichni dobře víme, i letos se v soutěžním ročníku 2024 - 25 
bude v Chotovinách hrát třetí liga.
Přípravy a tréninky běží v plném proudu, tak snad se vše vydaří.
Do týmu jsme získali staronového hráče, na přestup přichází 
Jan Holšan z Lomnice nad Lužnicí.
Nečeká nás opět nic jednoduchého, vyšší herní úroveň, větší 
dojezdové vzdálenosti, nové, neznámé kuželny atd… 
Po úspěšném loňském tažení (3. místo) nejsou malé cíle ani
pro letošek.
Bude to těžký boj našeho týmu TJ Sokol Chotoviny o každou 
kuželku se soupeři: TJ Sokol Benešov, TJ Dynamo Liberec,

 SKK Hořice, TJ Kuželky Česká Lípa, KK Jiří Poděbrady,
SKK Jičín, KK Kolín, TJ Tesla Pardubice, TJ Sparta Kutná 

Hora, Loko Česká Třebová a SKK Náchod B.

Děkujeme  Obecnímu úřadu Chotoviny i věrným sponzorům:   •  Jan Bartoň / HOLBA  •  Josef Hrstka / Poctivá vrata  •
•  Václav Janecký / Muzeum Janecký Chotoviny  •  Petr Merxbauer  •  za hodnotné věcné ceny a přízeň.

KP I ( Krajský přebor I )
Také do kraje vkládáme naděje v solidní umístění, snad se nám 
již vyhnou každoroční sestupové starosti… Družstvo má určitě 
svou herní kvalitu, jen se stále nedaří zkušenosti prodat.

Tak snad již letos!

Začátek ligových i ostatních soutěží se rychle přibližuje, nezbývá
jen popřát dobrou mysl, pevnou ruku a co nejvíce, nebo ale-
spoň o něco více, poražených kuželek, než protivník. 
Zároveň nám dovolte pozvat vás na domácí zápasy se skvělou 
kulisou fandění a sportovního zážitku.

                           Těšíme se na brzké setkání s vámi.

Tak to by tedy bylo na úvod vše, přípravy vrcholí, forma stoupá (alespoň některým, co se snaží) první ostré hody se blíží a mistrovská
utkání na všech úrovních mohou začít. Jako každoročně budeme všem našim zástupcům držet palce a přát jim co nejlepší před-
váděné výkony. Snad i naši příznivci a fanoušci si najdou častěji cestu na mistrovská utkání a podpoří nás v bojích o body.
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Stránku připravila Věra Marešová

CHOTOVINSKÝ FOTBALCHOTOVINSKÝ FOTBALCHOTOVINSKÝ FOTBAL

                                            CHOTOVINY MUŽI AROZPISY
SO   14. 9.   SK Ratibořské Hory – TJ Sokol Chotoviny    17:00

SO   21. 9.   TJ Sokol Chotoviny – TJ ZD Kovářov       16:30

NE   29. 9.   FC ZVVZ Milevsko B – TJ Sokol Chotoviny   16:30
SO   5. 10.   TJ Sokol Chotoviny – FK Meteor Tábor B    16:00

                                                                     CHOTOVINY MUŽI B
NE   22. 9.   FC Mažice – TJ Sokol Chotoviny B          16:00

SO   28. 9.   TJ Sokol Chotoviny B – Planá nad Lužnicí B  16:00

SO   5. 10.   Sudoměřice u B. – TJ Sokol Chotoviny B    16:00

Tak už nám to, přátelé fotbalu, konečně 
začalo. Zápasy jsou v plném proudu a my 
se scházíme opět na našem hřišti, fandíme
a podporujeme naše týmy.
Některým se daří hned od začátku, jiní
na svou vítěznou vlnu teprve čekají.
První zápas starší přípravky, který se hrál
na hřišti ve Veselí, se bohužel v náš pro-
spěch nevyvedl a natěšení fotbalisté se vra-
celi poraženi. Zápas skončil výhrou domá-
cích 8 : 2, ale příště už to jistě vyjde lépe. 

Ani mladší žáci nezazářili a doma pro-
hráli s týmem Chýnova 11 : 1. Všichni 
doufáme, že se v dalších zápasech budou 
radovat z lepších výsledků.

To starší žáci, kteří hráli svůj zápas na 
domácím hřišti v derby Chotoviny – Rati-
bořské Hory, mohli slavit, protože cen-
nou výhrou 2 : 1 získali tři body.

Dorost už má za sebou zápasy tři a noční 
můra v podobě penaltových rozstřelů bo-
hužel pokračuje dál, stejně jako v minulé 
sezóně. V Kestřanech po remíze 3 : 3 pro-
hra 4 : 3 po penaltách, následně parádní 
domácí zápas s Protivínem výhra 2 : 0
a poslední zápas opět "prokleté" penalty. 
Po výsledku 1 : 1 s Blatnou prohra 2 : 1.  

   Jardo, jak vidíš nástup do 
sezóny po prvním úspěšně ode-
hraném zápase?
Jsem rád, že jsme první zápas 
zvládli, vstup do soutěže je vždy-
cky důležitý a doufám, že nám 
pomůže v dalších zápasech. Hrá-
či k zápasu přistoupili s velikou 
chutí a elánem, a to si snad pře-
neseme do dalších utkání. Hra 
měla nasazení, spád a kromě 
čtyř branek jsme nastřelili ještě 
čtyři tyče. Tým má sílu a snad ji 
budeme potvrzovat i v dalších 
utkáních. Je dobré, že se pří-
chodem nových hráčů zvýšila 
konkurence v týmu.

Srpen ve fotbale

Tak snad už nás nebudou rozstřely proná-
sledovat v dalších bojích o body.
Náš tým A má již také za sebou tři zápasy, 
a až na jeden s velmi dobrými výsledky. 
První domácí zápas potěšil jistě všechny 
fanoušky, parádní fotbal s výsledkem 4 : 1 
proti Chyškám znamenal výborný rozjezd 
do sezóny. Následně nás ovšem prověřili 
borci z Čimelic a nadělení v podobě koneč-
ného skóre 5 : 2 bylo na světě. Naši ale ne-
ztratili chuť a doma s Protivínem vyhráli

krásným výsledkem 3 : 0. Tak držíme palce
do dalších zápasů!
Kuriozní zápas se „odehrál-neodehrál ” v 
neděli 1. 9., když nastoupilo naše „béčko”
v domácím zápase proti soupeřům z Be-
chyně. Poté co naši nasázeli soupeřům 
pět gólů v první půli, fotbalisté Bechyně 
zápas na vlastní žádost ukončili a odjeli 
domů. 

Přeji všem úspěšné fotbalové září.
Sportu zdar a fotbalu zvlášť!

Rozhovor s trenérem A týmu Jardou Passlerem

Foto starších žáků z konce minulé sezóny Foto starších žáků z konce minulé sezóny Foto starších žáků z konce minulé sezóny 

     Nahrál jsi mi na další otázku.
Máme nové posily v týmu, mohl
bys je krátce představit?
Jan Turek – návratilec z Dražic. 
Bohužel má zranění, což mu ne-
umožňuje doposud hrát zápasy. 
Měl by nám pomoci v útočné fá-
zi se střílením branek.
Martin Kopnický – útočník, kte-
rý přišel z Meteoru Tábor. Oče-
kávám od něj sílu v osobních
soubojích, udržení míče, což nám
chybí, a samozřejmě góly.
Vojtěch Bětík – dorostenec, kte-
rý se vrátil z FC SILON Táborsko.
Zatím sbírá zkušenosti s dospě-
lým fotbalem. Fyzicky je připra-

ven velmi dobře, což by se v této 
soutěži mělo projevit.
Mathias Voight – do A týmu se 
posunul z B týmu. Měl by zvýšit 
konkurenci v záloze.

    Jak to vypadá se zraněnými 
hráči? Je nějaká šance, že na-
skočí do sezóny ještě na pod-
zim?
Jiří Pěknic – ukončil činnost kvů-
li zranění zad.
Radim Plecitý – čeká ho opera-
ce kolene někdy na podzim.
Tomáš Vrhel – po druhé operaci
kolene, na jaře je pravděpodob-
ný návrat k tréninku.
Vojtěch Křemen – zatím hraje s
omezením a v zimě ho čeká dru- 
há operace kolene.

    Co tě teď na začátku sezóny 
těší a co by sis naopak přál
změnit?
Těší mě zlepšení stavu hrací plo-
chy a jejího okolí díky novému
správci. Lepší se spolupráce s 
dorostem včetně společných tré-
ninků. Dorostenci si tak rychleji 
osvojí návyky dospělého fotbalu.

Doufám, že se podaří vybudo-
vat víceúčelové hřiště s umělou 
trávou, aby se v zimních měsí-
cích a během nepříznivého po-
časí dalo trénovat venku a ne
v hale.
V Chotovinách je vícero mládež-
nických družstev a celoroční 
hřiště by v obci mělo být. Fotba-
lu by také prospěla rekonstrukce 
kabin a zázemí oddílu.

Jardo, moc děkuji
a přeji tobě i týmu

uspěšný fotbalový podzim.



Mobil: 608 333 205, e-mail: moosmarek@seznam.cz

MILIČÍNMILIČÍNMILIČÍN
Uhelné skladyUhelné skladyUhelné sklady

INFO + OBJEDNÁVKY NA TEL.: 606 159 166, 603 928 390 

SUCHÉ, KATROVANÉ

 

ČERNÉ UHLÍ, OŘECH 1, OŘECH 2, KOSTKA, KOKS

BRIKETY, ŠTĚRKY, PÍSEK - betonářský, omítkový

GARANCE

NEJNIŽŠÍCH

CEN !

 BEZ MOURU
Doprava ZDARMA  Halové uskladnění

  

  PRODEJ A MONTÁŽ EKOLOGICKÝCH KOTLŮ

Rozvážíme každý den včetně sobot
Skládání dopravníkem až do sklepa 

 ! ! !

TopAgro Lachout, s.r.o.
PRODEJ BRAMBOR
odrůda Antonie

14 Kč/kgbalení 25 kg 
cena 

objednávky
na tel. 733 747 948

výdej: Táborská č. p. 200,
Chotoviny 

pondělí až pátek
7:00 – 15:30 hodin

www.latop-energy.cz
info@latop-energy.cz

CELÉ JIŽNÍ ČECHY
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České ZAHRADNÍ TRAKTORY,
výrobce Seco Jičín.

Více informací na tel.: 603 163 856,
381 284 209 prodejna, servis Vožická 255, Chotoviny

w
w

w
.m

er
xb

a
ue

r.
cz

Široká 159, 391 37 Chotoviny

Ing. Jiří Slepička

Beranova Lhota 10
391 37 Chotoviny

mobil: 606 744 745
e-mail: slepicka@zahradytabor.cz
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U Čápova dvora 2762, 390 05 Tábor

tel.: 733 747 944 • www.latop.cz

3D NÁVRHY3D NÁVRHY3D NÁVRHY KOUPELNYKOUPELNY
OBKLADYOBKLADY

DLAŽBYDLAŽBY

KOUPELNY
OBKLADY

DLAŽBY

POCTIVÁ VRATA s.r.o.
Sedlečko 51, 391 37 Chotoviny
e-mail: info@poctivavrata.cz
tel.: +420 775 278 735

20232024
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